
Bewonersvereniging Golfpark Lelystad  

         

 Verslag A.L.V Bewonersvereniging Golfpark op 11 april 2022 in theater Posa, Kempenaar.   

De uitnodiging voor deze bijeenkomst stond vermeld op de website en is tevens via een flyer huis aan huis 
verspreid. 
Aanwezige bewoners/vertegenwoordigers van de huis nrs:  7-23-31-36-56-58-104-110-112-121-124-125-127- 

 131-135-136-145-149-153-159-167-177-184 
Afgemeld bewoners/vertegenwoordigers van de huis nrs: 19-39-115-122-188 

   Opening. 
   De voorzitter opent de bijeenkomst, die 2 delen bevat, nl. een uitgenodigde spreker en vervolgens na de  
   pauze een standaard-agenda. 

   1e deel ALV: Inleiding door dhr. W.(Winfried) v. Kleef van het waterschap Zuiderzeeland. 

   Thema: Het Waterschap heeft overwogen de IJsselmeerdijk te verhogen, dit om te voldoen aan de huidige  
   overstromingsnormen i.c. een theoretische overstromingskans van 1:10.000. Dit roept de vraag op hoe 
   veilig we op het Golfpark wonen. Het aangekondigde onderwerp van rattenbestrijding laat hij graag over  
   aan een collega (Fokke Jonkman), die bereid is gebleken hierover volgend jaar hierover uitleg te geven. 

   In 2019 is een eerste verkenning van de dijkkwaliteit verricht. Zonder aanvullende technische maatregelen 
   zou de IJsselmeerdijk rond 2070 en 2080 met resp. 1.30 en 2.45 m moeten worden verhoogd. Uit de  
  voorstudie is gebleken, dat de steenconstructie plaatselijk onvoldoende en de asfaltering voldoende  
  bescherming biedt. In de voorstudie is gekeken naar andere beschermingsmogelijkheden, in combinatie met      
  een aangepaste inrichting. Uit het belevingsonderzoek bij omwonenden blijken uitzicht en natuurbehoud iets  
  hoger te scoren, dan dijkversterking en recreatiemogelijkheden. De bewonersvereniging hoopt op een  
  verbreding, dit i.v.m. een betere verbinding tussen Parkhaven Marinahaven.    
  De spreker gaat in op verbeteringsvarianten voor de verschillen vakken tussen Lelystad en de Ketelbrug. 
  Voor het Golfpark is uiteraard de invulling van vak 3 en vak 4, het  deel tussen de Batavia en  Marinahaven  
  het meest interessant. Voorkeuroptie vak 3: geen dijkverhoging maar een golfbrekende zandoever op ca. 70  
  m. vanaf de dijk. Voorkeuroptie vak 4 (Parkhaven- Houtribstrand): zetsteen en asfalt vervangen of  
  versterken. Voor het deel Houtribstrand zou de bekleding van de buitenberm voldoende zijn. 
  Alle voorgestelde maatregelen worden besproken met andere betrokken partijen zoals RWS, de provincie  
  Flevoland en de gemeente. De uitvoering zal volgens plan plaatsvinden tussen 2024 en 2027. De totale  
  kosten worden begroot op ca. € 200 miljoen. 
  De voorzitter bedankt dhr. Van Kleef  voor de heldere uitleg en overhandigt hem als dank en luid applaus  
  een presentje. 

 2e deel ALV: 
  
1 Er zijn geen mededelingen vooraf. 
2 Het verslag van de vorige bijeenkomst staat op de website. Hierover worden geen vragen gesteld. 
3 Financieel jaarverslag 2021 en begroting 2022. Met dank aan de penningmeester worden hierover geen  
   vragen gesteld. 
4 Verslag kascontrolecommissie: De  commissie heeft de boeken gecontroleerd en in orde bevonden. Het  
   bestuurd is hiermee decharge verleend. 
5 Benoeming Kascontrolecommissie: Beide cie.-leden Joke Nederveen en André Bianchi zijn voor het  
   jaar 2022 opnieuw bereid.  
6 Jaarverslag 2021 bewonersvereniging. Zie website, geen opmerkingen. 
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7 Jaarverslag 2021 werkgroep energietransitie: Zie website, geen opmerkingen. 
8a Buurtbus: De buurtbus verzorgt de ritten zoals voor het begin van de corona-periode  2019, dit met een  
     2e aansluiting Parkhaven. Het traject is nog steeds van tijdelijke aard. De dienstregeling is te vinden op de  
     site van vervoerder Arriva. (Golfpark 5 min na elk uur). 
8b Golfbaan: zie website. Voor ons is van belang dat wij op verzoek van de gemeente worden gezien als een  
     belangrijk gesprekspartner. De voorzitter roept op niet te veel waarde te hechten aan de flyer van de 
     actiegroep Burgerinitiatief die huis aan huis in het Golfpark is verspreid. Nader actie wordt verwacht van  
     de gemeente. 
8c Sociaal media: Er ontstaat enige discussie over een voorgestelde automatische aanmelding tenzij gemeld 
bezwaar voor de WhatsApp groep Bewoners Golfpark van de leden van de WhatsApp groep Golfpark 
Alert. Daardoor zal het aantal deelnemers van de groep Bewoners Golfpark sterk toenemen en voorkomt 
niet alert gerelateerde communicatie in de groep Golfpark Alert. Het voorstel wordt naar aanleiding van de 
discussie ingetrokken. Bewoners kunnen zich uiteraard voor beide WhatsApp groepen aanmelden via een e-
mail naar het bestuur. 
8d Groenvoorziening: de werkgroep heeft een inventariserende ronde met vertegenwoordigers van de  
    gemeente gemaakt. De voorzitter geeft een duidelijk toelichting op zienswijze op termijn vanuit het  
    Golfpark. De gemeente hecht veel waarde aan collectieve zelfwerkzaamheid, c.q adoptie van onderhoud  
    aanliggende perken. De belangen van beide partijen zijn soms strijdig. De werkgroep heeft de gemeente 
    gevraagd met enige voorrang de volgende punten aan te pakken: bestrating centraal fietspad, BBQ-grasveld  
    herstellen, bomen opkronen, de berm naar fietspad Golfparkbrug en de nabijgelegen vijver te  maaien. 
8e Houtstook-alert. Gewezen wordt naar de mogelijkheid bericht te ontvangen van het landelijke Stook Alert. 
Daarnaast zal ook via Golfpark Alert bewoners op de hoogte gesteld worden tijdens de Alert periode af te zien 
van houtstook. 
8f Jeu de Boulesbaan: Het wachten is op uitvoering in opdracht van de gemeente. Het beheer is door  
    aanwonenden geadopteerd. 
 9 Samenstelling bestuur. Volgens het rooster van aftreden zijn de heren P. Cassé en W. van der Schaaf  
    aftredend. Beiden zijn bereid voor een herbenoeming. De vergadering gaat hiermee akkoord. 
10 Vacature nieuw bestuurslid. De voorzitter doet een dringend oproep zich aan te melden voor een  
     functie binnen het bestuur. 
11 Rondvraag. Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
12 Sluiting. De voorzitter bedankt de deelnemers voor hun aanwezigheid en deelname en sluit de bijeenkomst  
     met een verwijzing naar een gezamenlijk drankje.  

De secretaris, Geert 
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